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Protokół nr 2 
z sesji Rady Miasta Rybnika 

z dnia 9 grudnia 2010 r. 
 

 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Prezydenta. 
3. Wygaśnięcie mandatu radnego. /Głosowanie 1/ 
4. Ślubowanie Prezydenta. 
5. Zakończenie sesji. 
 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta o godzinie 16:00 otwarł obrady sesji Rady Miasta, powitał 
wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe obecnych jest 20 radnych w związku z czym 
obrady będą prawomocne. 
 
Na sali obecna była równieŜ Radna Ewa Ryszka, która nie złoŜyła jeszcze ślubowania. 
 
W związku z tym Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta poprosił wszystkich o powstanie, 
a następnie przystąpił do odczytania roty ślubowania: „ Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, 
ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 
gminy i jej mieszkańców.” Poinformował równieŜ, Ŝe ślubowanie moŜe być złoŜone z dodaniem słowa „ Tak mi 
dopomóŜ Bóg.” 
  
Ewa Ryszka: „ Ślubuję. Tak mi dopomóŜ Bóg.” 
 
2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Prezydenta. 
 
Sędzia Jacek Szczepara – Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej w Rybniku poinformował iŜ 
stosownie do art. 22 ustawy o bezpośrednim wyborze wójta, burmistrza i prezydenta miasta, Miejska Komisja 
Wyborcza w Rybniku stwierdza, Ŝe w wyborach, które odbyły się w dniu 5 grudnia 2010 r. Pan Adam Fudali 
wybrany został Prezydentem Miasta Rybnika. 
 
3.Wygaśnięcie mandatu radnego. 
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta przeczytał treść uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu 
radnego Adama Fudali w związku z wyborem na Prezydenta Miasta.  
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały: /Głosowanie 1/ 
Za- 20 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 1 radny 
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4. Ślubowanie Prezydenta. 
 
Adam Fudali w związku z wyborem na Prezydenta Miasta złoŜył ślubowanie w słowach: „Obejmując urząd 
Prezydenta Miasta uroczyście ślubuję, Ŝe dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę 
tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców miasta. Tak mi dopomóŜ Bóg.” 
 
Prezydent Miasta wygłosił następnie kilka słów: „ Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. 
W tej roli staję przed Państwem juŜ po raz czwarty. Po raz pierwszy rybniccy radni zaufali mi 12 lat temu 
oddając w moje ręce nasze miasto. Cztery lata później, osiem lat później i dziś 12 lat od dnia złoŜenia przeze 
mnie po raz pierwszy prezydenckiego ślubowania znowu staję przed Państwem, bo taka jest wola mieszkańców. 
Za Państwa pośrednictwem zwracam się więc do wszystkich rybniczan, zarówno tych, którzy zaufali mi oddając 
na mnie swój głos w wyborach, jak i tych, którzy tego nie zrobili, bo mieli wątpliwości. Chciałbym te najbliŜsze 
cztery lata wykorzystać tak, by nie zawieźć tych pierwszych tych pierwszych i przekonać do siebie tych drugich.  
Jaka będzie to prezydentura? Na pewno będzie to prezydentura dalszego nieprzerwanego rozwoju Rybnika, 
szanując Śląską tradycję i hołdując zasadzie mniej mówić, a więcej czynić, chcę skupić swoje działanie przede 
wszystkim na waŜnej dla Rybniczan sprawie, szeroko rozumianych inwestycji drogowych oraz na 
przygotowaniu nowych terenów budowlanych ujętych juŜ w naszym planie zagospodarowania przestrzennego. 
W minionych latach udało się razem z Państwem załatwić wiele dobrych dla Rybnika spraw. Wykonaliśmy 
powaŜne inwestycje, dzięki którym Rybnik awansował do ekstraligi polskich miast. Wprowadziliśmy 
nowoczesne rozwiązania, przygotowaliśmy nasze dzielnice do kolejnego etapu ich rozwoju. Osiągnięcia 
Rybnika dostrzegają nie tylko instytucje europejskie, ale teŜ te działające na forum ogólnoświatowym. W czasie 
kilku ostatnich kadencji rybnickiego samorządu nasze miasto zdecydowanie pozytywnie zmieniło swój 
charakter, a prowadzone tu przedsięwzięcia prasują Rybnik w czołówce śląskich miast. Tu dobrze się mieszka, 
pracuje, uczy i odpoczywa. Jestem przekonany, Ŝe jest to zasługa stabilności samorządowej i tzw. ciągłości 
władzy. Władzy, który zawsze jest słuŜbą na rzecz lokalnej społeczności. Jednak, jak juŜ niejednokrotnie 
podkreślałem po siedmiu latach tłustych, musi przyjść siedem lat chudych. Dlatego będzie to teŜ prezydentura 
oszczędzania. Uspokajam jednak wszystkich Państwa, zrobię wszystko, by oszczędności budŜetowe nie 
oznaczały oszczędności inwestycyjnych. Przeciwnie. Ze zdwojoną siła przystąpię do starań o to, by pozyskać 
dla naszego Miasta pieniądze z innych źródeł niŜ miejski budŜet. Myślę tutaj o środkach unijnych, pieniądzach 
rządowych, czy takich rozwiązaniach jak partnerstwo publiczno- prywatne. Przed naszym miastem stoją wielkie 
szanse i moŜliwości, ale i wielkie wyzwania. Te najwaŜniejsze, to zmierzenie się z potęŜnym zadaniem, jakim 
jest pozyskanie środków na budowę drogi Pszczyna- Racibórz. A szanse? To przede wszystkim zrealizowanie, 
jak twierdzą niektórzy planów rozbudowy rybnickiego lotniska i nadanie mu nowych funkcji, to równieŜ 
kontynuacja działań związanych z remontami i modernizacją układu komunikacyjnego w naszym mieście, 
w tym dokończenie budowy obwodnicy. Mam pełną świadomość, Ŝe choć ilość samochodów poruszających się 
po rybnickich drogach nie daje nadziei na całkowite wyeliminowanie korków komunikacyjnych, konieczne jest 
zrobienie wszystkiego, by te korki ograniczyć. Miasto to jednak nie tylko drogi. W swoim programie 
wyborczym postawiłem teŜ na cztery pozostałe fundamenty warunkujące prawidłowy rozwój Miasta na pracę, 
wypoczynek, Internet i bezpieczeństwo. Za tymi hasłami stoją tak waŜne zadania jak aktywizacji i rozwój 
zlokalizowanych na terenie Rybnika stref ekonomicznych, dalsza rozbudowa infrastruktury sportowo- 
rekreacyjnej, budowa sieci szerokopasmowej, rozbudowa monitoringu w kolejnych dzielnicach Miasta, czy 
realizacja nowych projektów edukacyjnych. Przed wszystkim chciałbym jednak, by moja prezydentura była 
prezydenturą współpracy i dialogu. Chciałbym jeszcze raz bardziej otworzyć się na pomysły i propozycje 
mieszkańców Rybnika, na ludzi związanych z organizacjami pozarządowymi, na głosy radnych, niezaleŜnie od 
tego, jaką opcję polityczną reprezentują. Przekonany jestem, Ŝe w sprawach waŜnych dla naszego Miasta, 
polityka będzie zawsze na drugim planie, bo najwaŜniejsze jest dobro Rybnika i jego mieszkańców. Zachęcam 
Państwa zatem do dzielenia się ze mną swoimi uwagami, równieŜ tymi negatywnymi i pomysłami na to, co 
jeszcze moŜna zrobić w naszym mieście, by Ŝyło się w nim lepiej, przyjemniej, bezpieczniej. Zapewniam, Ŝe 
drzwi mojego gabinetu będą dla Państwa otwarte. Szanowny Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, 
drodzy zgromadzeni. Od dwunastu lat jestem Prezydentem Rybnika, wierzę, Ŝe moje solidne doświadczenie 
samorządowca było i będzie gwarancją dalszego rozwoju naszego Miasta. Zapewniam, Ŝe nie zawiodę zaufania 
jakim po raz kolejny obdarzony zostałem przez Rybniczan. Jednocześnie informuję, Ŝe na swoich zastępców 
powołuję: Panią Ewę Ryszkę, Panią Joannę Kryszczyszyn i Pana Michała Śmigielskiego. Dziękuję Państwu za 
uwagę. Obdarzony juŜ pełnym zaufaniem po wypowiedzeniu roty ślubowania, Panie Przewodniczący jeśli 
moŜna chciałem odnieść się do najbliŜszej sesji, która nas czeka jutro, powiedzieć parę słów na temat programu, 
który będzie przyjęty w dniu jutrzejszym. Ja się zwrócę, albo Pan przewodniczący to zrobi o poszerzenie 
programu naszej sesji w dniu jutrzejszym, o przyjęcie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
Zgodnie z tzw. uchwałą konsultacyjną przyjętą na sesji we wrześniu bieŜącego roku zarządziłem 
przeprowadzenie konsultacji projektu uchwały dot. programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 
rok 2011. Wydział Polityki Społecznej przygotował informację określającą wyniki konsultacji wraz 
z kserokopiami pism nadesłanych przez organizacje w ramach konsultacji i pozostawię Państwu do wglądu 
w Biurze Rady, celem umoŜliwienia zapoznania się radnych z ich treścią. Bardzo proszę o odebranie tych 
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dokumentów, po to, byśmy mogli juŜ jak najbardziej obradować w dniu jutrzejszym dyskutując uchwałę, która 
będzie mówiła o programie współpracy z organizacjami pozarządowymi. Program uchwały nie jest 
zaopiniowany przez komisję branŜową Rady Miasta, to wynika z harmonogramu i cyklu pracy tego bardzo 
napiętego kalendarza, ale jest zgodny ze Statutem Miasta. MoŜliwość poszerzenia dyskusji nad projektem 
uchwały będziemy mieli wszyscy na  jutrzejszej sesji. Dziękuję za uwagę.” 
 
Andrzej Wojaczek Przewodniczący Rady Miasta Ŝyczył Prezydentowi i jego zastępcom wszystkiego 
dobrego, a takŜe powodzenia w realizacji tak wspaniałego planu. 
 
Ewa Ryszka – Radna Miasta Rybnika w związku z informacją Pana Prezydenta o powołaniu jej na zastępcę 
Prezydenta Miasta Rybnika złoŜyła na ręce Przewodniczącego Rady Miasta stosowne pismo o zrzeczeniu się 
swojego mandatu radnego.  
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta poinformował, Ŝe w związku z tym, Ŝe Pani Ewa Ryszka 
zrzekła się mandatu radnego zgodnie z obowiązującymi przepisami rada zobowiązana jest do podjęcia uchwały 
w sprawie wygaśnięcia tego mandatu. Podjęcie tej uchwały ma na celu jedynie potwierdzenie dokonanego juŜ 
wcześniej zrzeczenia się mandatu. Następnie przedstawił projekt uchwały dot. wygaśnięcia mandatu radnego. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały: /Głosowanie 2/ 
Za-  17 radnych 
Przeciw- 2 radnych 
Wstrzymał się- 1 radny 
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta o godz. 16:30 zamknął obrady sesji Rady Miasta. 
 

 Protokołowała Ksenia Hałacz. 
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/Głosowanie 1/ 
Za- 20 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 1 radny 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michał Chmieliński, BSR, Za 
3.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
4.Anna Gruszka, PiS, Za 
5.Stanisław Jaszczuk, PiS, Za 
6.Benedykt Kołodziejczyk, PO, Za 
7.Wojciech Kiljańczyk, PO, Za 
8.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
9.Piotr Kuczera, PO, Za 
10.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
11.Leszek Kuska, SR2010, Za 
12.Dariusz Laska, PO, Za 
13.Jan Mura, BSR, Za 
14.Szymon Musiol, PO, Za 
15.Wojciech Piecha, PiS, Za 
16.Jozef Piontek, BSR, Za 
17.Ewa Ryszka, BSR, Za 
18.Henryk Ryszka, BSR, Za 
19.Krzysztof  Szafraniec, PO, Wstrzymał się 
20.Henryk Wilk ,BSR, Za 
21.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
 
/Głosowanie 2/ 
Za-  17 radnych 
Przeciw- 2 radnych 
Wstrzymał się- 1 radny 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
4.Anna  Gruszka, PiS, Za 
5.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
6.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
7.Wojciech Kiljanczyk, PO, Przeciw 
8.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
9.Piotr Kuczera, PO, Za 
10.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
11.Leszek Kuska, SR2010, Za 
12.Dariusz Laska, PO, Wstrzymał się 
13.Jan Mura, BSR, Za 
14.Szymon Musiol, PO, Przeciw 
15.Wojciech Piecha, PiS, Za 
16.Jozef Piontek, BSR, Za 
17.Henryk Ryszka, BSR, Za 
18.Krzysztof Szafraniec, PO, Za 
19.Henryk Wilk, BSR, Za 
20.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
 
 
 
 
 
 
 


